
Protokół Nr 28/2017 
z posiedzenia XXVIII Sesji Rady Gminy Obryte 

z dnia  30 sierpnia  2017 roku 
 
 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 13.04. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
6. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2017-2018. 
8. Ocena wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2017 r.  
9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Obryte. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte                                                                                                             
      na  2017 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Obryte. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa Sołectwa Ciółkowo 

Nowe. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/82/2016 Rady Gminy Obryte    

z dnia 5 lutego 2016 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Obryte na lata 
2016-2025, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego 
stanowiącego własność Gminy Obryte. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie                     
w dzierżawę nieruchomości gminnych na okres powyżej 3 lat. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/119/2016 dotyczącej 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021, 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w schronisku dla bezdomnych. 

20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne wnioski i informacje. 
22. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad . 
 

Otwarcia posiedzenia XXVIII Sesji Rady Gminy dokonał Pan Rafał Jackowski  –  
Przewodniczący Rady Gminy  Obryte. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
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Następnie Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził prawomocność obrad. Na stan 
15 radnych obecnych jest 13, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał. 
Listy obecności radnych oraz  osób zaproszonych  stanowią załączniki do protokołu. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

P.Przew.RG – porządek obrad wszyscy radni otrzymali. Proszę o zgłaszanie uwag 
lub zmian do proponowanego porządku obrad . 
 
Uwag ani zmian w porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Za przyjęciem porządku obrad   głosowało 13 radnych (100% obecnych). 
 
Porządek obrad   został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z  XXVII posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z XXVII posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  XXVII  posiedzenia Sesji  głosowało 13 radnych         
(100% obecnych) . 
 
Protokół z XXVII posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 

Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Oleksa – na telefon alarmowy do energetyki bardzo trudno się dodzwonić. Może 
gdyby gmina zwróciła się z zapytaniem o jakiś inny telefon, aby mieszkańcy w razie 
potrzeby mogli zadzwonić. Linia energetyczna Psary Nowiny i Tocznabiel są razem 
podłączone . Jak coś robią w Tocznabieli, to w Psarach Nowinach też nie ma energii. 
Czy nie można byłoby tego w jakiś sposób rozdzielić. 
 
Godz. 13.05 – na posiedzenie Sesji przybył Radny Tadeusz Skoczylas – stan radnych 
zwiększył się do 14 osób. 
 
P.Kruszewska –na skrzyżowaniu w Ciółkowie Rządowym trzeba wyciąć krzewy, bo 
zasłaniają widoczność. 
P.Rychlicki – w imieniu mieszkańców wsi chciałbym podziękować Panu Wójtowi i 
Radzie Gminy za wykonanie drogi asfaltowej w Zambskach Starych. 
 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Wójt – przedstawię sprawozdanie z działalności za okres od czerwca do dnia 
dzisiejszego. W tym czasie odbyła się sesja w trybie pilnym, wiele spraw nam się 
wyjaśniło.  
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1) Wykonaliśmy drogę w Zambskach Starych i zapłacone jest 296.000 zł. Urząd 
Marszałkowski po pierwszym rozpatrzeniu nie udzielił nam dofinansowania 
na tą drogę, na ponownym posiedzeniu przyznano nam 150.000 zł 
dofinansowania . Jakąś niewielką część tych środków będziemy musieli 
zwrócić, ponieważ dofinansowanie wynosi 50% kosztów. 

2) Wykonaliśmy też drogę w Sokołowie Włościańskim, trochę została zmieniona 
i jest to zadanie już rozliczone. 

3) Położenie chodnika w Obrytem (tzw. Kolonia ) w stronę Ciółkowa jest 
wykonane i rozliczone, całkowity koszt tego zadania to ok. 180.000 zł. 

4) Ścieżka edukacyjna w miejscowości Obryte – zadanie dofinansowane z 
WFOŚiGW, dofinansowanie wynosi 134.000 zł i ok. 15.000 zł środki gminne. 
Zadanie jest również wykonane. Część tablic jest na placu zabaw przy UG w 
Obrytem i część przy ZPO w Obrytem. 

5) Plac przy świetlicy w Gródku jest ogrodzony i położone jest 150 m kostki 
brukowej. 

6) Dokończyliśmy część ogrodzenia w Bartodziejach, jeszcze będziemy chcieli 
zrobić tam plac zabaw, bo jest tam dużo miejsca i wystarczy na wykonanie 
tego placu. 

7) Było zakupione w ubiegłym roku 400 m kostki brukowej, więc położyliśmy na 
placu przy ZPO w Obrytem. Jest temat rozstrzygnięty z termomodernizacją , 
przetarg był ponowiony. Dołożyliśmy ok. 200.000 zł i będziemy to 
wykonywać. Ceny prac budowlanych uległy wzrostowi, oferty przewyższają 
kosztorysy. Już w  październiku będą rozpoczęte prace i większość prac 
będzie wykonana w tym roku. 

8) Wodociąg Rowy – był ogłoszony przetarg , wpłynęło 2 oferty, ale jeszcze raz 
będziemy ogłaszać przetarg. Wygrała firma ,której oferta przekracza 
kosztorys inwestorski. W najbliższym czasie będzie rozstrzygnięty ten 
przetarg i myślę, że jeszcze w tym roku zrealizujemy to zadanie. 

9) Remont świetlicy w Cyganach jest rozpoczęty. Podpisana już jest umowa na 
dofinansowanie tego remontu w kwocie 180.000 zł. 

10) Będziemy jeszcze chcieli wykonać drogę w Rozdziałach tzw. obwodnicę oraz 
drogę we Wielgolesiu. 

11) Zostanie nam do wykonania odcinek drogi od Pana Raniszewskiego do 
Sokołowa Parcele, środki finansowe na tą drogę są w budżecie, czekamy tylko 
na rozstrzygnięcie Sądu. Drugi odcinek drogi od Państwa Zawadzkich do 
kanału o dł. 1400 m – zwróciliśmy się do Wojewody o dofinansowanie jako 
droga przeciwpowodziowa. Wniosek w tej sprawie uzyskał pozytywną 
opinię. Jeżeli będzie pełna akceptacja, to ogłaszamy przetarg na wykonanie tej 
drogi. Dofinansowanie byłoby 80% kosztu inwestycji. Następny odcinek drogi 
od przepustu do asfaltu w Sokołowie o dł. 736 m –byliśmy na spotkaniu z 
Wojewodą i składamy projekt , ale te wymogi są bardzo rygorystyczne. 

12)  W trakcie realizacji jest ogrzewanie GOK-u w Obrytem. 
Ponadto były organizowane różne uroczystości min. w Sokołowie przy pomniku 
poległych i dożynki gminne w Zambskach Kościelnych. Bardzo ważne na dożynkach 
są wieńce dożynkowe. Część sołtysów reaguje pozytywnie i są te wieńce. Dziwi 
mnie jedno, że największa wieś gminna w Obrytem , gdzie tych środków Rada 



 
4

przeznacza najwięcej, to nie ma Sołtysa. Żadnej reakcji nie było. Dobrze, że Radni 
Obrytego zadziałali, to wieniec był. Te wieńce nie są robione dla Wójta, tylko dla 
Was. Widać jest wtedy Waszą działalność. Jak nie będzie wieńców, to po co robić 
dożynki. Dla nas pracowników gminy to jest  dwa tygodnie pracy, żeby takie 
dożynki przygotować. W przyszłości proszę o większe zaangażowanie w dożynki. 
Tym, co wieńce wykonali bardzo dziękuję. W październiku będzie jeszcze występ 
orkiestry reprezentacyjnej wojska polskiego. 
W oświacie obawialiśmy się o zwolnienia a mamy brak nauczycieli. Trzy osoby 
poszły na urlopy zdrowotne. Nikt nie stracił pracy. Jesteśmy przygotowani do 
rozpoczęcia roku szkolnego. 
W tym roku udało nam się pozyskać 2,6 mln zł środków z zewnątrz. 
 
Ad.6. Ocena funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie gminy. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Dr Mikuś- NZOZ „Dar-Med” – przedstawił informację na temat pracy Ośrodka 
Zdrowia w Obrytem 47, która stanowi załącznik do protokołu. 
P.Wójt – na terenie naszej gminy działają dwa niepubliczne zakłady opieki 
zdrowotnej . 
Następnie P.Wójt  przedstawił powyższą  informację z działalności Ośrodka NZOZ 
„ESKULAP”, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Uwag do pracy Ośrodków Zdrowia na terenie gminy nie zgłoszono. 
 
Ad.7. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego 2017-2018. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 
P.Sekretarz– informacja była omawiana na posiedzeniu Komisji Oświaty. W ZPO w 
Obrytem położono 400 m kostki brukowej na placu przy szkole. Poza tym jest 
postawiona ścieżka edukacyjna związana z ptakami. Wszystkie drobne prace 
remontowe zostały przeprowadzona w ZPO w Obrytem i we wszystkich filiach 
szkół. Jeśli chodzi o gimnazjum – to zgodnie z ustawą oraz Uchwałą Rady Gminy z 
dniem 1 września przechodzi do ZPO w Obrytem a konkretnie do Szkoły 
Podstawowej w Obrytem. Zostało opracowane przez Panią Skarbnik specjalne 
zarządzenie Wójta Gminy , które zobowiązuje organ prowadzący oraz Panią 
Dyrektor Piątek i Panią Dyrektor Bala do przekazania wszystkich czynności 
związanych z połączeniem tych jednostek w jeden organizm. Prace są prowadzone 
na bieżąco, zostanie sporządzony protokół zdawczo-odbiorczy. Mamy 66 nauczycieli 
plus pracownicy obsługi i administracji. Arkusz organizacyjny został złożony w 
maju do Delegatury Kuratorium w Ciechanowie i został pozytywnie zaakceptowany 
przez Kuratorium w Warszawie. Wszystkie zmiany w arkuszu również zostały 
drogą elektroniczną przesłane do Kuratorium, które ma 4 dni na rozpatrzenie. 
Prawdopodobnie otrzymamy opinię pozytywną. 
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Dowóz dzieci – obsługuje firma Sanimax, która zapewnia 2 autobusy oraz nasze 
gminne IVECO. Jeśli chodzi o dożywianie – mamy podpisaną umowę poprzez 
Ośrodek Pomocy Społecznej z Domem Weselnym MILORD w Pułtusku, który 
wywiązuje się dobrze. Nasza stołówka szkolna bardzo dobrze wywiązuje się ze 
swoich obowiązków. Dziękuję Paniom Dyrektorkom za współpracę i proszę również 
od Rady Gminy, Pana Wójta i mnie przekazać słowa podziękowania całej Radzie 
Pedagogicznej . 
P.Borczyński – te wszystkie informacje powinna przedstawić Pani Dyrektor. 
P.Piątek – informacja o przygotowaniu szkoły do rozpoczęcia roku szkolnego została 
sporządzona i przekazana do Urzędu Gminy na posiedzenie Oświaty. 
 
Ad.8. Ocena wykonania budżetu gminy  za I półrocze 2017 r.  
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
 

P.Skarbnik – Zatwierdzony przez Radę Gminy Obryte budżet na 2017 rok Uchwałą Rady 
Gminy Obryte Nr XXI/149/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. ustalający dochody budżetowe                      
w wysokości: 19.195.000,00 zł, wydatki bieżące w wysokości: 17.995.000,00 zł,  wydatki 
majątkowe w wysokości: 1.200.000,00 zł, był zmieniany przez Radę Gminy Obryte i Wójta Gminy 
Obryte. 
Na dzień 30 czerwca 2017 roku  budżet Gminy Obryte wynosił: 
1. Dochody   - 21.852.802,34 zł,  
w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 – 2.116.552,48 zł, 
a) dochody bieżące  -  19.204.436,73  zł, 
w  tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 –  13.087,34 zł; 
b) dochody majątkowe - 2.648.365,61 zł, 
w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 –2.103.465,14 zł. 
2. Wydatki bieżące - 18.482.632,91 zł, 
3. Wydatki majątkowe -  4.605.313,18zł. 
Wykonanie budżetu Gminy Obryte na dzień 30 czerwca 2017 r. przedstawia się następująco: 

� Dochody w wysokości – 10.600.294,65 zł, co stanowi 48,51% planu budżetu, 
w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 – 0,00 zł,  
a) dochody bieżące –  10.600.294,65 zł, co stanowi  55,20% planu, 
w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 – 0,00 zł. 
b) dochody majątkowe – 0,00 zł,  
w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych 
z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 – 0,00 zł,  

�  Wydatki bieżące w wysokości – 9.056.068,32 zł, co stanowi 49,00% planu, 
� Wydatki majątkowe w wysokości – 115.569,68 zł, co stanowi 2,51% planu. 

Realizacja dochodów majątkowych i wydatków majątkowych na dzień 30 czerwca 2017 r.  
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Dochody majątkowe:  
Na dzień 30 czerwca 2017 r. plan dochodów majątkowych wynosił:  2.648.365,61 zł.  
Zaplanowano dochody z tytułu: 
- sprzedaży nieruchomości gminnych (w miejscowościach Płusy i Obryte) w łącznej kwocie 
407.000,00 zł, 
- wpływy ze sprzedaży zbędnych składników majątkowych -3.000,00 zł, 
- dotacji celowych w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich – 
2.103.465,14 zł, w tym: 1.915.114,14 zł na realizację projektu pn. „Głęboka termomodernizacja 
uwzględniająca montaż odnawialnych źródeł energii jako kluczowy element zmierzający do 
poprawy wyniku ekonomicznego i ekologicznego w Gminie” oraz 188.351,00 zł na realizację 
projektu pn. „Wykonanie remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości Cygany”, 
- dofinansowania przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
zadania pn. „Budowa bazy edukacyjnej w miejscowości Obryte w gminie Obryte” w wysokości 
134.900,47 zł. 
Na dzień 30 czerwca 2017 r. dochody majątkowe nie zostały zrealizowane. Środki na 

dofinansowanie realizacji wyżej wymienionych projektów zostaną przekazane dla Gminy w II 

półroczu 2017 r. Planowaną sprzedaż mienia również zaplanowano w II półroczu 2017 r. 

Wydatki majątkowe: 
Na dzień 30 czerwca 2017 r. plan wydatków majątkowych wynosił: 4.605.313,18 zł, w tym 
wydatki objęte limitem, o którym mowa w art. 226 ust. 3 ufp: 78.000,00zł. 
Wydatki majątkowe zaplanowano na realizację następujących zadań: 

1) Poprawa gospodarki wodno – ściekowej poprzez budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Obryte – 24.600,00 zł, 

2) Budowa sieci wodociągowej w miejscowościach Rozdziały, Rowy, Sokołowo 
Włościańskie – 302.580,00 zł, 

3) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zambski Stare – 400.000,00 zł, 
4) Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Ulaski – 150.000,00 zł, 
5) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokołowo Włościańskie -

164.000,00 zł, 
6) Przebudowa drogi gminnej nr 340217W – budowa chodnika na odc. dł. 0,974 

km w miejscowości Obryte – 248.025,15 zł, 
7) Opracowanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Obryte – 52.000,00 zł, 
8) Zakup urządzenia biurowego wielofunkcyjnego na potrzeby Urzędu Gminy – 

13.000,00 zł, 
9) Pomoc finansowa w formie dotacji celowej dla Powiatu Pułtuskiego na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa systemu wczesnego 
ostrzegania i alarmowania Powiatu Pułtuskiego” – 22.963,88 zł, 

10) Przygotowanie dokumentacji technicznej dotyczącej budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem -10.000,00 zł, 
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11) Odnawialne źródła energii szansą poprawy środowiska naturalnego w 
Gminach Pokrzywnica, Obryte, Ojrzeń oraz w Powiecie Pułtuskim – 26.000,00 
zł, 

12) Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Kościelne – 
20.000,00 zł, 

13) Rozbudowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Zambski Stare – 5.000,00 zł, 
14) Wykonanie instalacji c.o. oraz kotłowni olejowej w budynku Gminnego 

Ośrodka Kultury w Obrytem – 120.000,00 zł, 
15) Wykonanie remontu świetlicy wiejskiej w miejscowości Cygany –398.351,00 zł, 
16) Ogrodzenie i utwardzenie placu wokół świetlicy wiejskiej w Gródku 

Rządowym – 20.000,00 zł, 
17) Budowa bazy ekologiczno-edukacyjnej w miejscowości Obryte w Gminie 

Obryte -149.900,47 zł, 
18) Głęboka termomodernizacja uwzględniająca montaż odnawialnych źródeł 

energii jako kluczowy element zmierzający do poprawy wyniku 
ekonomicznego i ekologicznego w Gminie – 2.456.892,68 zł, 

19) Ogrodzenie boiska wiejskiego w miejscowości Bartodzieje – 10.000,00 zł, 
20) Urządzenie placu zabaw i boiska w miejscowości Ciółkowo Małe – 12.000,00 

zł. 
Na dzień 30 czerwca 2017 r. zrealizowano wydatki majątkowe w wysokości: 115.569,68 zł, co 
stanowi 2,51 % planu, w tym wydatki objęte limitem, o którym mowa w art. 226 ust 3 ufp: 
34.200,00 zł, co stanowi 43,85% planu. 
Poniesione wydatki dotyczą następujących zadań:  

1) Poprawa gospodarki wodno – ściekowej poprzez budowę przydomowych 
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Obryte – 24.332,28 zł, 

2) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Zambski Stare – 9.018,34 zł, 
3) Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Ulaski – 5.790,00 zł, 
4) Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Sokołowo Włościańskie – 5.346,40 

zł, 
5) Przebudowa drogi gminnej nr 340217W – budowa chodnika na odc. dł. 0,974 

km w miejscowości Obryte – 1.476,00 zł, 
6) Opracowanie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Obryte – 34.200,00 zł, 
7) Zakup urządzenia biurowego wielofunkcyjnego na potrzeby Urzędu Gminy – 

11.545,67 zł, 
8) Przygotowanie dokumentacji technicznej dotyczącej budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy ZPO w Obrytem – 861,00 zł, 
9) Głęboka termomodernizacja uwzględniająca montaż odnawialnych źródeł 

energii jako kluczowy element zmierzający do poprawy wyniku 
ekonomicznego i ekologicznego w Gminie – 11.000,00 zł, 
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10) Urządzenie placu zabaw i boiska w miejscowości Ciółkowo Małe – 11.999,99 
zł. 

Niskie wykonanie wydatków majątkowych związane jest z faktem, iż w I półroczu 2017 r. trwały 
prace przygotowawcze do planowanych inwestycji. Realizacja poszczególnych zadań 
inwestycyjnych, zapłata oraz zakończenie realizacji zadań rozpoczętych nastąpi w II półroczu 
2017 r. Ponadto przekazanie pomocy finansowej dla Powiatu Pułtuskiego na realizację zadań 
inwestycyjnych zaplanowano na II półrocze br. 
 
Realizacja przychodów i rozchodów Budżetu Gminy Obryte na dzień 30 czerwca 2017 r. 
przedstawia się następująco: 
Plan przychodów wynosi: 1.835.143,75 zł, w tym: 
- emisja obligacji komunalnych 600.000,00 zł na wykup obligacji komunalnych wyemitowanych 
w latach ubiegłych,  
-  wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ufp  - 989.143,75 zł – na pokrycie 
planowanego deficytu budżetu, 
- pożyczka z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – 246.000,00 
zł – na pokrycie planowanego deficytu budżetu.  
Plan rozchodów wynosi: 600.000,00 zł i został wykonany w wysokości: 0,00 zł. Wykonanie 
rozchodów przypada na II półrocze bieżącego roku. Planowane rozchody dotyczą wykupu 
obligacji wyemitowanych w latach ubiegłych. 
Zadłużenie Gminy na dzień  30.06.2017 r. wynosi: 4.490.000,00 zł, w tym: 
- obligacje komunalne – 4.490.000,00 zł. 
Poziom zadłużenia w stosunku do planowanych dochodów ogółem: 20,55%. 
Zobowiązania na dzień 30 czerwca 2017 r. wyniosły: 272.902,74 zł. Są to zobowiązania, których 
termin płatności przypada na II półrocze 2017 r.  
Ww. zobowiązania nie są zobowiązaniami wymagalnymi.  
Na obsługę długu publicznego wydatkowano 75.661,05 zł, co stanowi  0,82% wykonanych 
wydatków ogółem. 
Na dzień 30 czerwca 2017 r. nie udzielono poręczeń i gwarancji. 
 
Pytań ani uwag do realizacji budżetu gminy za I półrocze 2017 roku nie wniesiono. 
 
Ad.9. Informacja z realizacji zadań w zakresie gospodarki nieczystościami. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom:  
P.Dyga T. - gospodarkę nieczystościami można podzielić na dwie zasadnicze 
kategorie: odpady stałe czyli komunalne i odpady ciekłe czyli ścieki. 
Od 4 lat tj. od 1 lipca 2013 roku zbiórkę odpadów komunalnych dla mieszkańców 
stale zamieszkałych prowadzi Gmina Obryte. 
Został przeprowadzony przetarg , wybrano firmę i podpisano z nią umowę na okres 
2 lata tj. na 2017 i 2018 rok. Gmina płaci 32.000 zł miesięcznie za odbiór odpadów 
komunalnych. Jest to firma MPK Ostrołęka, która zapewnia pojemniki wraz z 
workami na odpady segregowane i raz w miesiącu te odpady odbiera, natomiast  2 
razy w roku są odbierane odpady wielkogabarytowe. W gminie Obryte obecnie 1032 
gospodarstwa domowe są objęte tym systemem,  z czego 505 gospodarstw oddaje 
odpady zmieszane a 527 segregowane. Wg sprawozdań za 2016 rok firma ta z naszej 
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gminy odebrała 400 ton odpadów zmieszanych i 290 ton odpadów segregowanych, 
w tym 70 ton papieru i 70 ton PET, 48 ton złomu, 5 ton szkła oraz 54 tony odpadów 
biodegradowalnych. Dla pozostałych mieszkańców (tj. firmy, sklepy, szkoły ) 
funkcjonuje stary system tzn. sami podpisują umowę z firmą i sami płacą za śmieci. 
Na 24 miejscowości  w gminie Obryte  tylko 5 ma kanalizację sanitarną,  zaś w 19 
wsiach ścieki są gromadzone w szambach  przydomowych. 
W 5 wsiach Gminy Obryte funkcjonuje kanalizacja sanitarna tj. Obryte, Psary, 
Gródek Rządowy i Nowy oraz Sadykierz co stanowi  52 % wszystkich mieszkańców. 
Stawka za 1 osobę wynosi obecnie 12,50 zł miesięcznie. 
Pozostali mieszkańcy mogą przywieźć ścieki z przydomowych szamb do punktu 
zlewnego przy oczyszczalni w Psarach i płacą do gminy 3,90 zł za 1 m ścieków. 
Takich osób jest bardzo mało. 
Aktualnie tylko jedna firma  ma decyzję Wójta zezwalającą na odbiór ścieków od 
mieszkańców gminy Obryte.  . Jest to firma RENMARK  z Pułtuska , z której 
korzystają głównie szkoły i właściciele działek letniskowych (w 2016 r. firma ta 
odebrała 401 m3  ścieków). Na terenie gminy Obryte pracują 3 oczyszczalnie  tj. 
Psary, Gródek i Obryte, które w 2016 roku oczyściły ogółem 93 tys. m3 ścieków.  
Dwa razy w roku Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska pobiera z tych 
oczyszczalni ścieki oczyszczone do badań i wyniki są pozytywne czyli spełniają 
normy środowiskowe.  
P.Borczyński – o ile wzrosła ilość śmieci w porównaniu do okresu, kiedy mieszkańcy 
sami zawierali umowy i oddawali śmieci. 
P.Dyga – trzeba to sprawdzić w sprawozdaniach za poprzednie lata, jak to się 
kształtowało. 
P.Wójt – mamy dużo zaległości w opłatach za śmieci. W tej chwili zaległość wynosi 
42.000 zł. Śmieci są jednak odbierane pomimo, że ktoś nie płaci. Piszemy 
upomnienia, wezwania do zapłaty i niewiele to pomaga. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Zastępca Skarbnika – zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dotyczą roku 2017 
i są konsekwencją zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej, także jest ona 
odzwierciedleniem zmian uchwały budżetowej. Od chwili przedstawiania tych 
zmian na posiedzeniach komisji nic się nie zmieniło.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę Przewodniczących komisji o przedstawienie  stanowisk             
w sprawie projektu  omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych  
jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki  – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem omawianej uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza i Planowania Przestrzennego jest 
za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 14 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/187/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte  została podjęta. 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte 
na  2017 r.  
 
P.Przew.RG – wszystkie zmiany w budżecie były omawiane szczegółowo na 
komisjach Rady Gminy. Zmian nie ma , zatem proszę o pytania.  
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jednogłośnie jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki– Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem tej uchwały. 
P.Przew.RG poprosił Panią Zastępcę Skarbnika o odczytanie uchwały w w/w 
sprawie. 
P.Zastępca Skarbnika odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych(100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/188/2017  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Obryte na  2017 r.  została podjęta. 
 
Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 
 
Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – aby zrealizować wszystkie zadania inwestycyjne zaplanowane na ten rok, 
musimy się posiłkować emisją obligacji w wysokości 400.000 zł , tak jak 
przedstawiała Pani Zastępca Skarbnika.  Koszty inwestycji uległy zwiększeniu (koszt 
termomodernizacji budynku Urzędu Gminy i budynku ZPO w Obrytem uległ 
zwiększeniu o 280.000 zł), ale szkoda byłoby oddać dofinansowania, które 
otrzymaliśmy. Zadłużenie gminy nie jest duże, bo wynosi ok. 20%. Nie wiemy też, 
czy w tym roku otrzymamy dofinansowanie na remont świetlicy w Cyganach, 
dlatego lepiej wcześniej zabezpieczyć te środki w budżecie. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG – proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały. 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały. 
P.Karczewska – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG poprosił Panią Zastępcę Skarbnika o odczytanie uchwały. 
P.Zastępca Skarbnika odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXVIII/189/2017 w sprawie emisji obligacji została podjęta.  
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 
Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz- jest to uchwała techniczna. Zgodnie z prawem oświatowym nastąpiły 
zmiany organizacyjne w szkołach – likwidacja gimnazjum. Statut pozostaje bez 
zmian, zmieniamy tylko załącznik nr 3 dot. wykazu jednostek organizacyjnych 
gminy. Z wykazu znika gimnazjum w Obrytem. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/190/2017 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 
Obryte została podjęta. 
 
Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa Sołectwa 
Ciółkowo Nowe. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt- Sołtys Ciółkowa Nowego złożył rezygnację ze sprawowanej funkcji. Było 
spotkanie we wsi w tej sprawie, na którym ustalono, że nie będzie nowego wyboru 
sołtysa, dopiero za rok razem z innymi wioskami przeprowadzimy te wybory. 
Pojawiła się jednak sprawa funduszu sołeckiego, gdzie bez sołtysa nie można tym 
funduszem dysponować, dlatego jest potrzeba przeprowadzenia takich wyborów. 
Ponownie zorganizowaliśmy zebranie , przyszło kilka osób i zdecydowali, że  sołtysa 
jednak wybiorą. Zgodnie ze Statutem Sołectwa wybory zarządza Rada Gminy. 
Proszę zatem o podjęcie tej uchwały. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXVIII/191/2017 w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysa Sołectwa 
Ciółkowo Nowe została podjęta. 
 
Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII/82/2016 Rady Gminy 
Obryte z dnia 5 lutego 2016 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy  
Obryte na lata 2016-2025. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz- nic w Strategii się nie zmienia. Niemniej jednak Strategia ma charakter 
otwarty. Wchodzą do realizacji dwa zadania , które trzeba umieścić  w załączniku nr 
1 do Strategii. Chodzi tu o termomodernizację budynku administracyjnego Urzędu 
Gminy w Obrytem oraz termomodernizacja budynku ZPO i Gimnazjum w Obrytem. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem omawianej 
uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/192/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XIII/82/2016 Rady 
Gminy Obryte z dnia 5 lutego 2016 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy  
Obryte na lata 2016-2025 została podjęta. 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 
mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt- uchwała dotyczy lokalu mieszkalnego pow. 22 m2  w Białymstoku. Gmina 
jest pełnoprawnym spadkobiercą tego lokalu. Właścicielka tego lokalu zmarła.Była 
mieszkanką DPS w Obrytem, nie miała spadkobierców, dlatego przeszło to na 
gminę, w której ostatnio zamieszkiwała. Mamy prawomocne postanowienie sądu w 
tej sprawie i wystąpimy  o przepisanie  na gminę a następnie będziemy chcieli 
sprzedać to mieszkanie. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem omawianej 
uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
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Uchwała Nr XXVIII/193/2017 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu 
mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Obryte została podjęta. 
 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie                     
w dzierżawę nieruchomości gminnych na okres powyżej 3 lat. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt- sprawa dotyczy budynku szkoły w Płusach. Od 4 lat próbujemy sprzedać tą 
nieruchomość. Cena wyjściowa była 940.000 zł. Obniżyliśmy cenę do 250.000 zł i nie 
ma chętnych na zakup tej nieruchomości. Zgłosiły się do nas osoby zainteresowane 
wydzierżawieniem tego budynku i placu na działalność gastronomiczną. Dlatego 
taka uchwała jest potrzebna. Wszystkie te czynności będziemy konsultować z 
kancelarią prawną, która nas obsługuje. Budynek w chwili obecnej ma wybite 
wszystkie szyby, jest zniszczony. Grzejniki zostały wcześniej zdjęte i są w ZPO          
w Obrytem. Nie ma możliwości sprzedaży tego obiektu, więc wydzierżawienie 
będzie korzystniejszym rozwiązaniem niż dalsza dewastacja tej nieruchomości. 
Na ile lat, w chwili obecnej jeszcze nie wiem. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/194/2017 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
oddanie w dzierżawę nieruchomości gminnych na okres powyżej 3 lat została 
podjęta. 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVI/119/2016 dotyczącej 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wróblewska- Kierownik OPS -  zmiany w Gminnym Programie Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar w Rodzinie wynikają z zaleceń Wojewody 
Mazowieckiego. W drugim kwartale tego roku Wojewoda skierował do nas kontrolę. 
Kontrola wypadła nieźle, jednak w wystąpieniu pokontrolnym skierowano 
zalecenie, że harmonogram zadań zawarty w tym Programie wymaga 
doprecyzowania i powinien zawierać konkretne działania i terminy realizacji. Biorąc 
pod uwagę wskazaną przesłankę zatwierdzenie tych zmian jest konieczne ze 
względu na zrealizowanie zaleceń pokontrolnych. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
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P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/195/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XVI/119/2016 
dotyczącej Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2021 została podjęta. 
 
Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w schronisku dla bezdomnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wróblewska- gmina Obryte ma ok. 5000 mieszkańców. Od maja tego roku 
pojawiło się 2 osoby bezdomne. Gmina nasza nie posiada ośrodków wsparcia, w 
których świadczone są usługi dla bezdomnych. Dlatego też z terenu naszej gminy 
schronienie osobom bezdomnym będzie udzielane w Schronisku dla bezdomnych w 
Pokrzywnicy. Aby naliczyć odpłatność osobom posiadającym świadczenia 
przekraczające kryterium dochodowe , konieczne jest podjęcie uchwały. Taka 
uchwała została opracowana, uzgodniona z kancelarią prawną i na posiedzeniach 
komisji omówiona. Jeżeli nie ma pytań, to proszę Radę o podjęcie tej uchwały. 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
P.Przew.RG- proszę o stanowiska komisji w sprawie projektu omawianej uchwały. 
P.Mroczkowski – Komisja Oświaty jest za podjęciem uchwały. 
P.Borczyński – Komisja Rewizyjna jest za podjęciem uchwały, 
P.Rychlicki – Komisja ds. Rolnictwa jest za podjęciem uchwały . 
P.Karczewska  – Komisja Budżetowo-Gospodarcza jest za podjęciem uchwały. 
P.Wiceprzew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr XXVIII/196/2017 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w schronisku dla bezdomnych została podjęta. 
 
Ad.20. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – na zapytanie radnego Oleksy nie odpowiem, ponieważ musimy zwrócić się 
z pismem w tej sprawie do Zakładu Energetycznego w Wyszkowie. Jednak 
rzeczywiście trudno jest skontaktować się z Zakładem Energetycznym. W sprawie 
transformatora również wystąpimy pisemnie. Odnośnie zapytania radnej 
Kruszewskiej – oczywiście krzaki usuniemy. Cały czas te krzaki usuwamy. 
 
Ad.21. Wolne wnioski i informacje. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Linka – sołtys wsi Zambski Kościelne – między państwem Bala a Państwem 
Kostruskich miał być wykop zrobiony, woda się leje. Mieszkańcy zgłaszali ten 
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problem do Pana a Pan wysyła ich do mnie. Gmina ma sprzęt do tego, to chyba 
można to wykonać. Druga sprawa – obiecał Pan Panu Wiesławowi Chmiel , że co 
roku będą dawane kręgi, ponieważ co roku prze podwórko Pana Chmiela z całych 
Zambsk spływa woda. Trzeba dalej te kręgi wkopywać, bo nie ma żadnej poprawy. 
P.Wójt – a do tej pory jak ta woda spływała z całej wsi. Naturalny spływa jest taki i 
nic na to nie poradzimy. Pan Chmiel monitował o kręgi przez kilka lat. Myślałem, że 
tam będzie potrzeba kilka kręgów a się okazało, że potrzeba dużo więcej. Daliśmy 30 
kręgów, wtedy przyszedł sąsiad, któremu też daliśmy 10 kręgów. Trzeba jeszcze ok. 
17 kręgów założyć, ale Pan Chmiel od siebie nic nie da. Ten problem istnieje od wielu 
lat. Będzie fundusz sołecki za rok realizowany, więc będzie można skorzystać. Pan 
Chmiel obiecywał, że część tych kręgów zakupi. 
P.Linka – proszę Pana Wójta o wyjaśnienie tej sprawy, ponieważ po każdej burzy są 
do mnie telefony w tej sprawie. 
P.Wójt – mam jeszcze sprawę dot. Ośrodka Zdrowia w Obrytem. Umowa dzierżawy 
na Ośrodek Zdrowia kończy się w grudniu tego roku. Wpłynęła skarga w sprawie 
braku podjazdu dla niepełnosprawnych .Gmina jest właścicielem budynku, więc 
powinna taki podjazd wykonać. Czynsz miesięczny z wydzierżawienia apteki 
wynosi 1.938 zł , z Ośrodka Zdrowia – 1.314 zł i gabinet stomatologiczny – 424 zł. 
Przedstawiałem ten temat na posiedzeniach  komisji radnym, żeby wydzierżawić ten 
Ośrodek na dłużej i wtedy niech NZOZ „ESKULAP” poprawi elewację i wykona 
podjazd dla niepełnosprawnych. Musimy podjąć decyzję w tej sprawie. Temat 
dzierżawy trzeba rozstrzygnąć w październiku. 
P.Oleksa – myślę, że powinno się wydzierżawić na dłużej ten lokal z klauzulą 
remontu tego budynku. Jest to gminny Ośrodek i sprzedać go można tylko raz. 
P.Mroczkowski – to nie jest temat na wolne wnioski, to jest poważna sprawa. Trzeba 
się tym zająć na komisjach bądź na sesji. 
P.Rychlicki - najpierw trzeba zapytać dzierżawcę, czy będą chcieli to dzierżawić 
dalej. 
 
Ad.22. Zakończenie obrad. 
 

Godz.14.38  – Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  XXVIII 
Sesji Rady Gminy Obryte. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
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Przewodniczący Rady Gminy 
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